



GENERAL ASSEMBLY ANNUAL MEETING 2025

26 September 2025

Agenda

13.00 – 13.15	Messages from the ICC Principals
13.15 – 13.35	Welcome and Report of the Executive Council <i>Philippe Larochelle, ICCBA President</i>
13.35 – 13.40	Formal appointment of Elections Chair Formal appointment of two Auditors
13.40 – 14.20	Annual Reports from Committees and Working Groups - Defence Committee - Victims Committee - Counsel Support Staff Committee - Professional Standards Advisory Committee - Legal Advisory Committee - Training Committee - Amicus Committee - Working Group on Artificial Intelligence - Working Group on Code of Conduct - Working Group on Duty of Care - Working Group on Ecocide
14.20 – 15.00	Financial Report <i>Haneen Ghali, ICCBA Treasurer</i> Discussion and Approval of Plan and Budget Discussion on Future of the ICCBA
15.00 – 15.15	Break
15.15 – 15.30	Discussion on Constitutional Amendments
15.30 – 15.35	Closing of the Assembly

[Timings are only an indication and may vary]



ASSEMBLÉE GÉNÉRALE ANNUELLE 2025

26 septembre 2025

ordre du jour

13.00 – 13.15	Messages des responsables de la CPI
13.15 – 13.35	Bienvenue et rapport du Conseil exécutif <i>Philippe Larochelle</i> , Président de l'ABCPI
13.35 – 13.40	Désignation officielle du président des élections Désignation officielle de deux auditeurs
13.40 – 14.20	Rapports annuels des comités et groupes de travail - Comité de la Défense - Comité des Victimes - Comité du personnel d'appui aux Conseils - Comité consultatif des normes professionnelles - Comité des avis juridiques - Comité de la formation - Comité des <i>Amici Curiae</i> - Groupe de travail sur l'intelligence artificielle - Groupe de travail sur le code de conduite - Groupe de travail sur le devoir de diligence - Groupe de travail sur l'écocide
14.20 – 15.00	Rapport financier <i>Haneen Ghali</i> , trésorière de l'ABCPI Discussion et acceptation du plan et du budget Discussion sur l'avenir de l'ABCPI
15.00 – 15.15	Pause
15.15 – 15.30	Discussion sur les amendements constitutionnels
15.30 – 15.35	Clôture de l'assemblée

[Les plages horaires peuvent varier]